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Abstract (en)
In the heating of the press band of a press (1), the gaseous pressure medium, for example air, is admixed with water vapour before being introduced
into the pressure chamber (5), and the water vapour/air mixture is applied to the rear of the press band in the region of the pressure chamber (5), the
water vapour in the zone adjacent to the inlet condensing completely or partially on the relatively cold rear of the press band. The condensation heat
being liberated results in an intensive heating of the press band in said zone, and thus of the workpiece. <IMAGE>

Abstract (de)
Beim Beheizen des Preßbandes einer Presse (1) wird dem gasförmigen Druckmittel, z.B. Luft, vor dem Eintritt in die Druckkammer (5)
Wasserdampf beigemischt und mit dem Wasserdampf-Luftgemisch die Preßbandrückseite im Bereich der Druckkammer (5) beaufschlagt, wobei der
Wasserdampf in der dem Eintritt benachbarten Zone ganz oder teilweise an der kälteren Preßbandrückseite kondensiert. Durch die frei werdende
Kondensationswärme wird eineintensive Aufheizung des Preßbandes in dieser Zone und damit des Werkstücks erzielt.
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